
Förslag till SDHF styrelse
Att behandlas på styrelsemötet den 20 april 2017

Jag anser att vi måste bli mer ekonomiskt effektiva, detta med anledning av bl.
a. en kraftig felbudgetering av ex Tygmärket.

Bra vore det också att lägga en framtidsplan, som ex sträcker sig över 2 – 3 år.
Detta för att man skall kunna se vad vi vill göra långsiktigt och inte ett år itaget.
Ex. köpa in bättre utrustning för mässor m m.

Jag upplever att man (jag) kommer på att sådan utrustning skulle vi ha på
mässan, ex tv-monitor, bättre och lättmonterade hyllor. Inspelade filmer som
kan visas i Dyktankhuset, Dykmässan och på Årsmötet osv.

Därför vill jag föreslå följande;

- Att verksamhetsansvarig gör en budget/äskande för kommande år på de
verksamhetsområden denne ansvarar för.

- Att kassören har till uppgift att sammanställa äskanden och göra en
budget, som styrelsen kan ta ställning till.

- Att ekonomin behandlas på ett styrelsemöte i september/oktober eller
november/december
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